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Sted Pepers Bar stor lokale Havdruphallen.

Bestyrelsens beretning for året 2017.

Der her i året 2017 ikke været den store aktivitet.

Der har været kontrol af den nye asfaltering i Køgeløkke og Byløkke, dette arbejde er 

ganske ude mærket udført af Colas a/s. Revner der kan ses, er opstået, da underlaget 

ikke blev udskiftet. Der vil løbende blive kontrolleret, således der ikke opstår store 

skader.

Den aftalte fældning af de fire træer ved Horseløkke 1- 8 blev udført efter aftale på 

sidste generalforsamling.

Der er blevet udskiftet 3 bomme ved Byløkke, Køgeløkke og Fåreløkke, da disse 

udgjorde en fare for at knække, idet de var rådne.

Angående nye gadelamper har vi en tidsfrist til 2020, der er intet nyt fra Solrød 

Kommune med anden tidsfrist. Foreningen har budgetteret med beløb, som skal 

forhåbentlig dækker for udskiftningen af gadelamperne, men alle husejer vil straks få 

besked hvis nyt.

Der vil fortsat bliver slået græs på lommerne ca. 5 gang årligt, samt renholdelse af 

kantsten på lommerne for græs. Men det vil hjælpe, hvis alle gør lidt. 
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